

APOCRYPHA

Doa Manassah KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com

Doa Manassah

Sembahyang Manassehor, sembahyang Manasses Raja Judah

{1:1} Wahai Tuhan, Allah Maha Kuasa bapa kita, Nabi Ibrahim A.s.,

Ishak, dan Yaakub, dan benih mereka soleh; yang engkau dibuat langit dan bumi, dengan semua hiasan daripadanya; yang engkau

terikat laut dengan perkataan engkau: Hai Saalih!; yang engkau menutup dalam dan dimeterai oleh Mu dahsyat dan gemilang nama; mana semua manusia takut, dan suara sebelum kuasa Mu;

bagi pihak Duli yang Maha Mulia kemuliaan Mu tidak dapat ditanggung, dan thine

mengancam marah terhadap orang-orang berdosa adalah importable: tetapi engkau

janji lagi Mengasihani adalah unmeasurable dan tidak dapat dicari; bagi

Engkaulah Tuhan yang Maha Tinggi, belas-kasihan yang hebat, longsuffering, sangat penyayang, dan repentest daripada kesan buruk

lelaki. Engkau, Wahai Tuhan, menurut kebaikan Mu hebat engkau

dijanjikan taubat dan keampunan kepada mereka yang mempunyai

berdosa terhadap (wahai Muhammad): dan mercies Mu tidak terhingga engkau

taubat yang ditetapkan kepada orang-orang berdosa yang mungkin dapat diselamatkan.

Engkau itu, Wahai Tuhan, seni itu dewa tersebut hanya, engkau tidak

taubat yang dilantik untuk hanya itu, Nabi Ibrahim A.s., dan Ishak,

dan Jacob, yang telah berdosa terhadap engkau; tetapi engkau engkau

dilantik taubat kepada saya bahawa saya seorang yang berdosa: untuk saya

berdosa ke atas bilangan Pasir laut. Saya

oleh berlakunya pelanggaran peraturan, Wahai Tuhan, didarab: saya oleh berlakunya pelanggaran peraturan

akan didarab, dan aku tidak layak untuk tiba-tiba dan lihat di

ketinggian syurga bagi pelbagai kesalahan-kesalahan saya. Saya

tunduk ke bawah dengan jalur besi banyak, yang saya tidak boleh hidup sehingga

lombong kepala, tidak mempunyai apa-apa keluaran: bagi saya telah menimbulkan

murka Mu, dan kejahatan yang dilakukan sebelum (wahai Muhammad): Aku tidak akan engkau,

kedua-duanya terus saya perintah-perintah Mu: saya telah sediakan

bahawa, dan membiak sebagai kesalahan. Sekarang oleh itu

Aku tunduk lutut tengah-tengah lombong, beseeching engkau rahmat. Saya

telah berdosa, Wahai Tuhan, saya telah berdosa, dan saya mengakui

lombong kesalahan-kesalahan: wherefore, saya dengan rendah diri bermohon kepada engkau, Ampunkanlah

saya, Wahai Tuhan, maafkan aku, dan memusnahkan saya bukan dengan lombong

iniquities. Tidak marah dengan saya selama-lamanya, oleh kejahatan untuk meneruskan

bagi saya; kedua-duanya mengutuk saya untuk bahagian-bahagian bawah bumi.

Kerana Engkaulah Allah, bahkan Allah daripada mereka yang bertaubat; dan

Saya engkau perlu mengampunkan shew segala kebaikan Mu: untuk engkau mengampunkan Simpan

saya, bahawa saya tidak, menurut rahmat-Mu yang besar.

Oleh itu saya akan memuji (wahai Muhammad) selama-lamanya semua hari-hari dalam hidup saya:

segala kuasa yang langit memuji (wahai Muhammad), dan thine adalah

kemuliaan selama-lamanya dan pernah. Amin.